
RG.0012.2.4.2021 

Protokół Nr 7 /21 

z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji  

z dnia 28 kwietnia 2021 r. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji, (Lista obecności w załączeniu), Wójt Gminy – 
J. Gołubowski, B. Birycka i M. Kardasz – osoby reprezentujące mieszkańców Siemianówki w sprawie 
petycji dot. OEE. Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji p. W. Bondaruk, która przedstawiła 
zaproponowany porządek obrad, tj.   

Porządek dzienny posiedzenia: 

1. Rozpoznanie petycji mieszkańców Siemianówki i okolicznych wsi w sprawie 
Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce.  

2. Rozpoznanie petycji w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 
Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. 

3. Rozpoznanie petycji w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przeprowadzenia 
Referendum Ludowego. 

4. Wolne wnioski. 
 

Do punktu 1-go. Rozpoznanie petycji mieszkańców Siemianówki i okolicznych wsi w 
sprawie Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce.  

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła petycję mieszkańców Siemianówki i okolicznych wsi 

w sprawie Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce. Wyjaśniła, że na posiedzenie 

Komisji zaproszone zostały osoby reprezentujące mieszkańców Siemianówki w osobach B. 

Biryckiej i M. Kardasza. Następnie zaapelowała o doprecyzowanie przedmiotu żądania, gdyż 

informacje przedstawione w petycji dotyczą kilku spraw wzajemnie się wykluczających, w 

związku z tym niemożliwe jest zajęcie jednoznacznego stanowiska. B. Birycka wyjaśniła, że 

adresat petycji nie mógł z przyczyn osobistych uczestniczyć w posiedzeniu komisji,  w 

związku z tym odczytała przedstawioną przez niego informację i wyjaśniła, że mieszkańcy 

apelują o zatrzymanie dzierżawy Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce 

i wnoszą o spotkanie Wójta Gminy z mieszkańcami w celu przeprowadzenia konsultacji.   

 
. Pani B. Birycka przedstawiła e-mail osoby przygotowującej  
 
 
Do punktu 3-go. Wolne wnioski. 
 
W wolnych wnioskach Komisja podejmowała tematy stanu jakości wody w Narewce, 

rozliczenia klubu sportowego LZS, gospodarowania odpadami, odśnieżania dróg gminnych.  

Wobec braku innych wniosków posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 



Przewodnicząca Komisji  

 

     Wioletta Bondaruk 

 


